
Vergadering CC 22 maart 2023 

 
Samenstelling contact commissie 

De vergadering wordt geïnformeerd dat Jan zijn functie heeft neergelegd.  Jan wordt 
hartelijk bedankt voor zijn inzet van de afgelopen jaren. We zullen zijn ervaring en inzet 
missen. De CC zal de komende tijd gebruiken hoe de commissie verder zal gaan. 

 
Update jaarvergadering met B&W 

Er is een plek voor de speltafel gevonden namelijk in de speeltuin bij 1456. De grond in de 
speeltuin moet nog aangepakt worden zodat de speltafel op een vlakke bodem kan staan. 
Samen met 1456 en de gemeente zal dit worden besproken. 

 
Woonvisie Neck Oost –> geen update 

 
Knarrenhof –> geen update 

 
Biomassa centrale –> ook nog geen update. Aanwezigen vragen zich af of er het contract 
binnenkort niet verlengd moet worden. Indien Neck Oost en het hotel in het Beusebos 
gerealiseerd worden kan de verwarming doorgetrokken worden naar Purmerend en 
aangesloten worden op de stadsverwarming daar. 

 
Noorderweg is aangepast, nieuwe tegels. De groenvoorziening is nog niet terug, maar Paul 
geeft aan dat dit wel gaat gebeuren. 

 
Randweg –> geen update 

 
Speellocatie oudere jeugd –> geen update 

 
AED cursus is opgepakt door Jill Geenen en Ellen Breman. Zij zijn bezig met inventariseren en 
opvragen van prijsopgaven. 

 
Verzakte graskeien op de Jisperdijk –> is de HHNK mee bezig op dit moment.  

 
Rioolproblematiek Hallerweg/Tjadenweg –> hier is vanuit de gemeente nog geen afspraak 
met Dennis over gemaakt. Dennis heeft gevraagd om een persoonlijk gesprek met Rolf van 
Wanrooij. 

 
Voor alle onbeantwoorde zaken vanuit de jaarvergadering staan de vragen nog uit bij de 
gemeente. 

 



Tijdens de vergadering kwamen wethouders Jeroen Schalkwijk en Rick Ossendorp binnen 
met een zeer vervelende mededeling. Per direct is de multifunctionele ruimte van 1456 
gesloten. Dit heeft te  maken met een fout in de dakconstructie. De gemeente en alle 
betrokken gaan kijken naar wat de mogelijkheden zijn om alle geplande evenementen in die 
zaal toch door te kunnen laten gaan. 

Bas gaat alle verenigingen die gebruikmaken van de ruimte informeren en roept iedereen op 
om met ideeën te komen voor oplossingen om de activiteiten door te laten gaan. Er is nog 
geen zicht op wanneer het dak gerepareerd zal zijn. 

 
Groenvoorziening Wijdewormer 

Hoofd groenvoorziening van de gemeente, Paul Schoffelmeer is aanwezig. 

Het idee van de bloembakken aan de lantarenpalen (De Kuilweg en Neck Zuid) dat was 
ingediend bij de gemeente is goedgekeurd. 

 Paul geeft aan wie welk onderhoud doet: 

HVC – onkruid bestrating 

Werkom – schoffelen in de perken. Sinds kort is het schoffelen iets aangepast zodat alle 
perken nu beter worden geschoffeld. 

Vanaf 1 april is er een nieuwe aannemer voor de bomen. Deze gaat beginnen met het 
snoeien van alle bomen. 

Bij het maaibeleid wordt er meer rekening gehouden met biodiversiteit waardoor het gras 
iets ruiger blijft en er iets meer bloemen komen. 

Alle klachten die gemeld worden over het groen komen bij Paul. Belangrijk om dit te melden 
via het klant contact center, de site of telefonisch. 

Wie is de eigenaar van de sloot bij de Hallerweg? Deze is namelijk al geruime tijd niet 
gebaggerd. Paul gaat dit na. 

Bij de tennisbaan hebben alle bomen onderhoud nodig. Hier zal de nieuwe aannemer naar 
gaan kijken. Principe is 1 boom weg, 1 boom terug in de buurt. Wanneer een boom voor 
overlast zorgt blijft deze definitief weg. 

Er is een klein budget bij groenvoorziening waar evt extra dingen van gedaan kunnen 
worden. 

Ingekomen stuk van Peter Nellen over hondenpoep op de speellocaties 

Er wordt gediscussieerd over uitrenveldjes, meer uitwerpselbakken. Iwan gaat hiervoor een 
verzoek via de site indienen. Er wordt opgeroepen om locaties voor uitrenveldjes door te 
geven aan de cc. 

 
Te weinig parkeergelegenheid en daardoor onveilige situaties voor hulpdiensten door fout 
geparkeerde auto's. 

 Er wordt een oproep gedaan of er belangstelling is om een werkgroep op te richten om te 
kijken waar er extra parkeerplaatsen zouden kunnen komen. Paul geeft aan dat wanneer er 



voldoende meldingen binnen komen over de parkeerproblematiek er wellicht gekeken gaat 
worden naar mogelijkheden. Melden dus! En geef de meldingen aub ook door aan de 
contact commissie. 

 
Bushalte Neck Zuid 

Er zijn nog steeds plannen om bij Neck Zuid een bushalte te plaatsen. Wanneer deze er komt 
dan komt er gelijk een wandelpad en verlichting. 

Er wordt ook geopperd om buslijn 308 naar Neck Zuid door te trekken en er wordt tevens 
weer gesproken om lijn 121 naar de kern in Neck te verplaatsen. Blijft lastig omdat dit via de 
vervoersregio gaat. 

Goede nieuws is dat lijn 121, 2 maal per uur gaat rijden. 

  

Graag uw mening over de verhoging van de stoepen bij school 

Iedereen is het erover eens dat de lantarenpaal die nu op het midden van de stoep staat 
verplaatst moet worden zodat kinderwagens, rollators en rolstoelen normaal over de stoep 
kunnen. 

Daarna wordt er gediscussieerd over de stoepen bij school waar de automobilisten nu 
veelvuldig overheen rijden omdat deze verlaagd zijn. Vanuit de bewoners wordt aangegeven 
dat het wenselijk is dat hier een oplossing voor komt. We gaan wegbeheer vragen wat hun 
mening hierbij is. 

 

Inkomende stukken: 

Hondenuitlaatplek –> al eerder in de vergadering besproken 

Kruising Sportlaan/ Oude Provincialeweg .Er wordt gevraagd of het mogelijk is om daar een 
bord te plaatsen zodat mensen die in Neck zelf moeten zijn niet in Neck Zuid uitkomen. Carla 
heeft hier melding van gedaan en ook al bericht ontvangen dat er de komende weken een 
bord wordt geplaatst die de doorgaande richting aangeeft. Dat is nog eens snel geregeld! 

 
Verlichting Noorderweg buiten de bebouwde kom 

De verlichting op de Noorderweg is anders dan binnen de kern. Paul geeft aan dat er bij 
vernieuwing een andere lichtsterkte terug kan komen. Nieuwe verlichting is LED verlichting. 
Bewoner geeft aan dat de nieuwe LED verlichting een fijne verlichting is die goed licht geeft 
op de weg maar niet te fel is voor de omgeving. Alles wordt zo langzamerhand door LED 
vervangen. 

 
Buslijn 308 doortrekken Neck Zuid –> al eerder in de vergadering besproken 

 
Bouwplannen voor senioren en jongeren Neck Zuid 



Rob vertelt ook wat over ouderen huisvesting. Rob en Erwin Cramer samenbrengen om dit 
plan verder uit te werken. Doordat de buiten gebieden onder Bijzonder Provinciaal 
landschap (BPL) vallen is er weinig mogelijk. Er wordt besloten om Neck Oost te blijven 
bespreken evenals de mogelijkheden op de Sportlaan. 

 
Rondvraag 

Is het mogelijk om de voetbalkooi bij de sportvelden open te stellen voor de kinderen ook als 
de sportvelden dicht zijn? Sonja Otsen is hier mee bezig met Petro Knook. Dit is al 
voorgelegd bij de verenigingen en die staan hier positief tegenover. Moet nu alleen nog 
gerealiseerd worden. 

Op de ventweg bij de Noorderweg wordt af en toe fout geparkeerd waardoor bewoners hun 
woning niet meer kunnen verlaten met de auto. Er zal gekeken moeten worden of hier een 
bord of een doorgetrokken streep kan komen. 

Op de Noorderweg waren ze bezig met de waterleiding, was het niet mogelijk geweest om 
dan gelijk een droge leiding ernaast aan te leggen ivm glasvezel. Aan glasvezel aanbrengen 
zitten strenge eisen. Hier is de Gemeente nog mee bezig –> hier is nog geen update over. 
 
Is het een idee om de pijp van de biomassa centrale wat langer te maken zodat de stank wat 
meer verspreid wordt. 
 


